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عنایتی سرمربی نفت مسجدسلیمان 
شد

سرمربی جدید تیم فوتبال نفت مسجدسلیمان 
انتخاب شد.

به گزارش ایسنا، باشگاه نفت مسجدسلیمان 
پس از برکناری ابراهیم اشکش به دلیل کسب 
نتایج ضعیف، با رضا عنایتی برای هدایت این 
تیم در ادامه رقابت های نیم فصل دوم به توافق 

رسید.
نفت  تمرین  در  عنایتی  ایسنا،  گزارش  به 

مسجدسلیمان حاضر می شود.
عنایتی سومین سرمربی نفت در فصل بیست 

و دوم فوتبال است.

مذاکره شمسایی با دو گزینه داخلی
مربی خارجی برای دروازه بان های 

تیم ملی فوتسال منتفی شد
تیم  سرمربی  شمسایی  وحید  اینکه  باوجود 
یک  انتخاب  دنبال  به  بود  گفته  فوتسال  ملی 
مربی دروازه بان های خارجی است اما مذاکراتی 

با گزینه های داخلی انجام داده است.
در  ایران  فوتسال  ملی  تیم  مهر،  گزارش  به 
حالی باید آماده رقابت های مرحله مقدماتی و 
نهایی قهرمانی آسیا در سال ۱۴۰۲ شود که وحید 
شمسایی از مدتها پیش درخواست جذب یک 
به  را  خارجی  بان  دروازه  مربی  یک  و  دستیار 

فدراسیون فوتبال ارائه داده بود.
جلسه شمسایی با مهدی تاج و احسان اصولی 
رئیس فدراسیون فوتبال و رئیس کمیته فوتسال 
هم چندی پیش برگزار شد و در این جلسه هم 
در این خصوص بحث و گفتگو صورت گرفت؛ 
جلسه  این  تصمیمات  از  جزئیاتی  که  هرچند 

رسانه ای نشد.
 ۲۰۲۲ فوتسال  مسابقات  در  ایران  ملی  تیم 
قهرمانی آسیا که در کویت برگزار شد، با قبول 
نایب  عنوان  به  فینال  در  ژاپن  برابر  شکست 
این  در  ملی  تیم  فنی  کادر  رسید.  قهرمانی 
پیش  روز  یک  که  چرا  بود  ناقص  مسابقات 
شمسایی  وحید  کویت،  به  ملی  تیم  اعزام  از 
مصطفی نظری مربی دروازه بان های این تیم را 
اخراج کرد. به همین دلیل ایران در اتفاقی عجیب 
بدون مربی دروازه بان در این مسابقات شرکت 

کرد.
شمسایی که حالا بیش از یک سال از حضورش 
در تیم ملی می گذرد و با نقاط ضعف و قوت 
است،  کرده  پیدا  کامل  آشنایی  مجموعه خود 
قصد دارد کمبودهای نیمکت را با یک دستیار و 
یک مربی خارجی پر کند؛ هرچند که به نظر می 
رسد این اتفاق حداقل برای مربی خارجی دروازه 

بان ها به بن بست رسیده است.
دهد  می  نشان  مهر  خبرنگار  پیگیری های 
شمسایی در روزهای گذشته مذاکراتی با کاظم 
صادقی و میشل پطروس دو مربی دروازه بان 
داخلی داشته است که این به معنای بسته شدن 

پرونده مربی خارجی در این بخش است.
هر دو مربی البته پیشنهاد اولیه شمسایی را 
نپذیرفته اند. میشل پطروس پیش از این و در 
زمان سرمربیگری سیدمحمد ناظم الشریعه در 
تیم ملی، مربی دروازه بان های این تیم بود و در 
حال حاضر هم با ناظم الشریعه در کادر فنی تیم 

ملی فوتسال عراق حضور دارد.
اما درباره دستیار خارجی که شمسایی از آن 
به عنوان »ایده پرداز« یاد کرده، هنوز اطلاعات 
های  گزینه  از  یکی  نیست.  دست  در  دقیقی 
مارتیچ«  »میکو  این  از  پیش  مدنظر شمسایی 
سرمربی سابق تیم های ملی فوتسال کرواسی و 
فنلاند بود. مارتیچ که کاپیتان پیشین تیم ملی 
فوتسال کرواسی هم بوده، سابقه قهرمانی در 
لیگ این کشور را به عنوان مربی باشگاهی هم در 
کارنامه دارد اما ظاهرا گزینه های دیگری هم در 
تفکرات کمیته فوتسال و شمسایی حضور دارند.

از سوی رئیس سازمان لیگ کشتی
دلایل تعویق مسابقات جام 
باشگاه های جهان تشریح شد

آخرین وضعیت برگزاری رقابت های کشتی آزاد 
و فرنگی جام باشگاه های جهان به میزبانی ایران و 
دلایل تعویق این مسابقات از سوی رئیس سازمان 

لیگ کشتی تشریح شد.
به گزارش مهر، جام باشگاه های کشتی فرنگی 
جهان به میزبانی تیم سپاهان قهرمان لیگ برتر با 
شرکت ۶ تیم داخلی و خارجی در اصفهان برگزار 
می شود که زمان برگزاری آن به تعویق افتاد. جام 
باشگاه های کشتی آزاد جهان نیز روز ۲۸ بهمن ماه 
در تهران برگزار خواهد شد و قرار است یک تیم 
داخلی )بانک شهر( و ۵ تیم خارجی در آن شرکت 

کنند.
در همین راستا حمید یاری رئیس سازمان لیگ 
فدراسیون کشتی در خصوص تعویق رقابت های 
کشتی فرنگی جام باشگاه های جهان، گفت: دلیل 
با  این موضوع، همزمانی جام باشگاه های جهان 
پیکارهای رنکینگ دار قاهره مصر بود که اتحادیه 
جهانی کشتی برای تغییر این زمان تاکید داشت. 
با توجه به اینکه ۲ رویداد نباید با همدیگر تداخل 
زمانی داشته باشند و برگزاری و شرایط هماهنگی 
آن نیز از سوی روابط بین الملل فدراسیون کشتی 
پیگیری خواهد شد. بخشنامه این رویداد تا چند 

روز آینده منتشر خواهد شد.
آزاد  باشگاه های کشتی  یاری در خصوص جام 
جهان نیز گفت: با توجه به انصراف تیم پتروبلیش 
تاکستان و انبوه سازان هوتن، برای این مسابقات 
پیش بینی  تومان  میلیارد  سه  تا   ۲ بین  جوایزی 
مالی  مبالغ  بحث  اینکه  به  توجه  با  خواهد شد. 
همیشه برای کشتی گیران از اهمیت بالایی برخوردار 
بوده احتمال دارد نیمی از قرارداد تیم ها در لیگ 
برتر برای کشتی گیران نیز لحاظ شود. همچنین با 
توجه به اینکه در لیگ برتر هر تیم با ۲۰ کشتی گیر 
باشگاه های  جام  در  است  قرار  داشت،  شرکت 
جهان ۲۵ تا ۳۰ کشتی گیر داخلی در تیم بانک شهر 

حضور داشته باشند.
با اعلام رئیس سازمان لیگ برای بالا بردن کیفیت 
مسابقات قرار است یک تیم از کشور روسیه در 
رقابت های کشتی آزاد حضور داشته باشد و ۴ تیم 
دیگر نیز احتمالاً از کشورهای گرجستان، ترکیه، 
ارمنستان، جمهوری آذربایجان و قزاقستان خواهد 

بود.

النصر با کریس صدرنشین ماند
هجوم خبرنگاران و عکاسان خارجی 

برای پوشش اولین بازی رسمی 
رونالدو

حضور  اولین  در  عربستان  النصر  فوتبال  تیم 
رسمی »کریستیانو رونالدو« موفق شد برابر تیم 
الاتفاق به پیروزی برسد و در صدر جدول باقی 

بماند.
هفته  دیدارهای  از  یکی  در  مهر،  گزارش  به 
شب  عربستان  فوتبال  ای  حرفه  لیگ  چهارهم 
گذشته تیم النصر موفق شد با یک گل برابر الاتفاق 
به پیروزی برسد. کریستیانو رونالدو ستاره پرتغالی 
نخستین بازی خود را برای تیم النصر در این دیدار 

انجام داد اما موفق به گلزنی نشد.
»اندرسون تالیسکا« تک گل النصر را وارد دروازه 
حریف کرد تا اولین بازی رونالدو با تیم عربستانی با 
پیروزی و ادامه صدرنشینی به پایان برسد. النصر 
در حال حاضر با ۳۳ امتیاز و یک بازی کمتر نسبت 

به الهلال در صدر قرار دارد.
زمین  در  النصر  پیراهن  با  رونالدو  حضور  اما 
مسابقه هجوم خبرنگاران و عکاسان ورزشی را به 
»الاقتصادیه«  روزنامه  اعلام  طبق  داشت.  دنبال 
۳۷ عکاس و خبرنگار خارجی از کشورهای پرتغال، 
ورزشگاه  در  انگلیس  و  ایرلند  ترکیه،  فرانسه، 
حضور داشتند. همچنین حق پخش بازی النصر 
به ۹ ایستگاه در فرانسه، ایتالیا، پرتغال، آلمان، 
اسلوونی، صربستان، یونان، کرواسی و اسلواکی 

واگذار شده است.

به گزارش ایرنا، یکی از مهمترین دلایل موفقیت 
والیبال ایران در چند سال اخیر، توجه و برنامه ریزی  
مدون و گسترده فدراسیون والیبال در رده های پایه 
بوده است. این برنامه ریزی، قهرمانی در رقابت های 
نوجوانان و جوانان جهان را درپی داشته است؛ اما 
خطری که در چند سال گذشته تیم های پایه والیبال 
باعث  زمان هایی  در  حتی  و  کرده  تهدید  را  ایران 
آسیب به این تیم ها شده انتخاب بازیکنانی است 
که به لحاظ فنی صلاحیت حضور در تیم های پایه را 
نداشتند؛ اما توانستند به هر شکل ممکن خودشان را 
تحمیل کنند تا سابقه بازی در رویدادهای آسیایی و 

جهانی را کسب کنند.
پایه  تیم های  در  مربیانی  حاضر  حال  در  هرچند 
مشغول به کار هستند که هم به لحاظ فنی و هم به 
صحت  به  نمی توان  و  هستند  سرآمد  اخلاقی  لحاظ 
پول  به زورِ  بازیکنانی که  با  آنها در مواجهه  عملکرد 
می خواهند والیبالیست شوند خدشه ای وارد کرد؛ اما 
هنوز هستند خانواده هایی که به دنبال اغوای مربیان 
بخش  تنها  معضل  این  البته  هستند.  پایه  تیم های 
کوچکی از بازیکنان تیم های پایه را شامل می شود و 
اکثریت این بازیکنان به دلیل توانایی فنی شان فرصت 
حضور در این تیم ها را پیدا کرده اند. با این حال نمی توان 

از همین بخش کوچک هم چشم پوشی کرد.
رضا مومنی مقدم، سرمربی تیم والیبال جوانان 
ایران که تیمش با قهرمانی در آسیا جواز حضور در 
رقابت های قهرمانی جهان را به دست آورد در این 
خصوص به ایرنا گفت: »متاسفانه از سالیان گذشته 
تا به امروز این مسائل وجود دارد و برخی دوست 
دارند به هر قیمتی به تیم های پایه بازیکن تحمیل 
کنند. بدترین اتفاق این است که شاهد حضور چنین 
بازیکنان در تیم های ملی پایه باشیم. در این تیم ها 
اجازه  نباید  و  بود  بازیکنان  بهترین  دنبال  به  باید 

حضور بازیکنان بی کیفیت را داد.«
دلیل  به  که  بود  مربیانی  از  یکی  مومنی مقدم 
و  توهین  مورد  مالی،  پیشنهادهای  رد  و  مقاومت 
تهمت های زیادی در فضای مجازی شد. او در این 
خصوص عنوان کرد: »به من هم به طور مستقیم و 
هم غیرمستقیم پیشنهادهایی دادند تا فلان بازیکنان 
را در قبال دریافت پول به تیم ملی دعوت کنم؛ اما 
این مسائل مقاومت می کنیم دچار  وقتی مقابل 
تبعاتی می شویم و به شکل های مختلف تحت فشار 
خصوص  این  در  باید  حال  این  با  می گیریم.  قرار 
وجدان را مدنظر قرار داد و من هم بر همین اساس 
کاری که می دانم درست است را انجام می دهم. 
حدود ۱۵ سال است که هم به عنوان مربی و هم به 
عنوان سرمربی در تیم های ملی پایه فعالیت می کنم 
ایستاده ام. در  این مسائل  و خداراشکر که مقابل 

این سال ها در انتخاب بازیکنان اجازه هیچ زدوبند و 
فسادی را نداده ام.

سرمربی تیم جوانان در این خصوص راهکاری هم 
داد: »باید در انتخاب مربیان پایه باشگاهی و ملی 
توجه خاصی کرد و سبقه آنها را مورد بررسی قرار 
شریف  مربیان  ایران  والیبال  در  خوشبختانه  داد. 
بسیاری حضور دارند؛ اما نباید اجازه فعالیت به آن 
عده کم را هم داد. ضمن اینکه معضل بازیکنان پولی 
در والیبال نسبت به سایر رشته ها بسیار کمتر است 
و امیدوارم همین تعداد کم هم دیگر نتوانند فعالیت 

خارج از چارچوبی داشته باشند.«
چندی پیش شنیده شد که مربی یکی از تیم های 
پایه از بازیکنی در ترکیب تیمش استفاده کرد که 
خانواده این بازیکن دارای بنیه مالی خوبی بودند و 
پس از اینکه فدراسیون والیبال متوجه این موضوع 
شد با این مربی قطع همکاری کرد. چنین اتفاقی 
نشان می دهد فدراسیون والیبال با چنین اتفاقاتی 
مماشات نمی کند؛ اما لازم است که مربیان متخلف 

اجازه فعالیت در لیگ را هم نداشته باشند. اتفاقی که 
در حال حاضر رخ می دهد حضور مربیانی در لیگ 
است که سابقه خوبی در این خصوص ندارند؛ با این 

حال همیشه جزو مربیان شاغل در لیگ هستند.
آرش صادقیانی، سرمربی تیم والیبال زیر ۱۶ سال 
ایران که سابقه حضور در کادرفنی تیم نوجوانان را 
هم دارد یکی دیگر از مربیان بااخلاق والیبال ایران 
است. صادقیانی که سال ها عضو تیم ملی والیبال 
برای حضور  بوده درمورد تلاش هایی که  ایران هم 
گفت:  می شود،  پایه  تیم های  در  پولی  بازیکنان 
کاری  هر  فرزندان شان  موفقیت  برای  »خانواده ها 
می کنند و این مسئله زمانی بد است که فرزندان آنها 
سطح فنی بالایی در والیبال ندارند؛ اما خانواده های 
آنها به راه های دیگری متوسل می شوند. تا به حال 
از این دست پیشنهادات به من نشده است. شاید 
دلیلش این باشد که تیم زیر ۱۶ سال به تازگی تشکیل 
شده است؛ اما قطعا اگر چنین پیشنهاداتی به من 

شود قاطعانه با آن مقابله خواهم کرد.«

اوقات  گاهی  »متاسفانه  داد:  ادامه  صادقیانی 
مربیان نزد خانواده ها از فرزندان آنها تعریف و تمجید 
زیادی انجام می دهند و همین موضوع باعث می شود 
وقتی بازیکنان خط می خورند خانواده ها تصور کنند با 
راه های دیگر می توانند باعث حضور فرزندان شان در 

تیم ملی شوند.«
گفته می شود برخی مربیان در سال های گذشته 
که چنین اقداماتی انجام می دادند برای اینکه ردی 
پول،  به جای  از خانواده ها  نگذارند  به جا  از خود 
سکه دریافت می کردند. این موضوع پیگیری جدی تر 
فدراسیون والیبال را می طلبد. حتی اگر در گذشته 
هم چنین اتفاقاتی رخ داده لازم است که مشخص 
شود چه کسانی در این خصوص تخلف کرده اند. 
والیبال ایران باید از وجود معضلاتی همچون تبانی، 
شرط بندی، جذب بازیکنان پولی و ... پاک شود؛ چرا 
که والیبال موفق ترین ورزش گروهی ایران محسوب 
می شود و حیف است که اینگونه و به خاطر منافع 

عده ای قلیل متضرر شود.

آمار یحیی گل محمدی در پرسپولیس باورنکردنی است و حالا او 
تبدیل به مهمترین تهدید برای رکوردهای برانکو ایوانکوویچ و امیر 

قلعه نویی شده است.
به گزارش ورزش سه، پیروزی مقابل ذوب آهن در نودمین تجربه 
سرمربیگری یحیی گل محمدی در لیگ برتر از زمان بازگشت به 
پرسپولیس رقم خورد. او ۳۰ بار در لیگ بیستم و بیست ویکم، ۱۴ بار 
در لیگ نوزدهم و ۱۶ بار در لیگ بیست ودوم هدایت پرسپولیس را 
برعهده داشت و حالا به اولین مربی ایرانی تاریخ پرسپولیس تبدیل 
شده که در ۹۰ بازی متوالی لیگ حرفه ای، هدایت این تیم را برعهده 

می گیرد.
نفت  پیکان،  دیگری  تیم  هر  از  بیش  یحیی  پرسپولیسِ 

مسجدسلیمان و تراکتور را شکست داده است.
 شش باخت؛ این آمار استثنایی است

آمار یحیی از آن جهت استثنایی است که او در این تعداد بازی 
تنها شش بار شکست خورده است. این آمار به این معنی است 
که پرسپولیس با این سرمربی هر ۱۵ بازی یک بار شکست خورده 
که آماری استثنایی محسوب می شود. همچنین قرمزها آمار %۶.۶ 

باخت را ثبت کرده اند که از شکست ناپذیری این تیم حکایت دارد.
درمجموع ۴ باخت پرسپولیس در خارج از استادیوم آزادی و ۲ 
شکست در ورزشگاه آزادی رقم خورده است. تراکتور و ذوب آهن در 
تهران، پرسپولیس را از پیش رو برداشتند و صنعت نفت، سپاهان 
دادند.  را شکست  پرسپولیس  پایتخت  از  خارج  در  آلومینیوم  و 
نکته جالب اینکه آلومینیوم تنها تیمی است که بیش از یک بار 
پرسپولیسِ یحیی را برده است. نکته مهم اینکه باخت پرسپولیس به 
ذوب آهن در دیداری تشریفاتی رقم خورد و باخت برابر تراکتور هم 
در شرایطی خاص به ثبت رسید تا شاگردان یحیی گل محمدی در 

ورزشگاه آزادی سربلند باشند.

۶۳.۳% پیروزی؛ همه از زیر تیغ رد شدند
پرسپولیس با یحیی در دوره اخیر لیگ برتر مقابل ۲۰ تیم قرار 
گرفته و نکته جالب این است که تمامی این تیم ها را حداقل یک بار 
شکست داده است. به عبارتی هیچ تیمی نتوانسته مقابل سرخ پوشان 
شکست ناپذیر بماند. شاهین، ملوان و مس کرمان که یک بار به 
مصاف پرسپولیس رفتند هم نتیجه ای جز شکست نصیبشان نشد.

در این بین تیم های پیکان، نفت مسجدسلیمان و تراکتور تنها 
تیم هایی بودند که ۵ باخت مقابل پرسپولیسِ یحیی در فصول اخیر 
داشتند. همچنین تیم گل گهر و نساجی با دریافت ۱۵ و ۱۴ گل 
ضعیف ترین خط دفاعی را مقابل پرسپولیس داشتند. ذوب آهن 
تیمی است که بیشترین رویارویی را با پرسپولیس داشته، اما با یک 

برد و سه تساوی، عملکرد قابل قبولی را ثبت کرده است.
۱۹۸ امتیاز؛ به زودی بالاتر از برانکو؟

برانکو ایوانکوویچ با ۱۲۷ بازی متوالی روی نیمکت پرسپولیس، 
هدایت  برتر  لیگ  در  بار   ۱۰۷ درمجموع  یحیی  است.  رکورددار 
پایان فصل روی  تا  پرسپولیس را برعهده داشته و درصورتی که 
نیمکت سرخ پوشان باشد، رکورد در مجموع و متوالی برانکو را خواهد 
شکست. برانکو ۷۳ برد و ۳۷ مساوی داشته تا با ۲۴۶ امتیاز در 
صدر جدول قرار بگیرد. حال اگر یحیی قصد دارد رکورد متوالی او 
را بشکند، نیاز به کسب ۴۸ امتیاز دارد که این آمار هم فصل بعد 
شکسته خواهد شد. تا پایان فصل ۴۲ امتیاز باقی مانده و یحیی در 
بهترین حالت باید دو هفته از لیگ فصل آینده هم روی نیمکت 
پرسپولیس باشد. درمجموع یحیی با این آمار فوق العاده، بهترین 
مربی ایرانی پرسپولیس در لیگ برتر است و سایر مربیان ایرانی 
)دایی، قطبی و...( شانس چندانی ندارند که حتی در آینده هم این 
رکورد را بشکنند اما او ممکن است به زودی تبدیل به تهدید جدی 

برای رکورد ۵ قهرمانی لیگ برتر امیر قلعه نویی شود.

سکه به جای پول!

بچه پول دارها در والیبال ایران
تحمیل بازیکنان بی کیفیت به تیم های پایه باشگاهی و ملی یکی از اتفاقات تلخ والیبال ایران است. در گذشته کار به جایی رسیده بود که به برخی مربیان 

به جای پول، سکه پیشنهاد می شد.

عجب یحیای جاه طلبی!گل محمدی و تیمش حریف می طلبند

یکی از 
مهمترین 

دلایل موفقیت 
والیبال ایران 
در چند سال 

اخیر، توجه 
و برنامه ریزی  

مدون و 
گسترده 

فدراسیون 
والیبال در 

رده های پایه 
بوده است

المپیک،  با وجود گذشت ۱۴ ماه از فعالیت کمیسیون ورزشکاران کمیته ملی 
فعالیت های این کمیسیون هیچ خروجی خاصی نداشته است.

به گزارش ایسنا، کمیسیون ورزشکاران که یکی از مهمترین کمیسیون های کمیته 
ملی المپیک محسوب می شود، نتوانسته انتظارات را برآورده کند و بعد از گذشت 
یک سال و دوماه از زمان انتخابات، هیچ خروجی خاصی نداشته و هیچ وعده ای را 

به سرانجام نرسانده است.
طبق آیین نامه کمیسیون ورزشکاران حداقل هر سه ماه یک بار باید به صورت 
حضوری، تل کنفرانس و یا ویدئوکنفرانس تشکیل جلسه بدهد اما ماه ها بود که 
هیچ خبری از کمیسیون ورزشکاران به گوش نمی رسید. این کمیسیون از ابتدای 
سال تاکنون تنها یک جلسه، آن هم روز گذشته برگزار کرد که شش نفر به صورت 
حضوری و پنج نفر هم به صورت آنلاین حضور داشتند! مشخص نیست مصوباتی 
که سال گذشته قرار پیگیر شود، به کجا رسید؟ در این میان سجاد گنج زاده، رییس 
کمیسیون هم استعفا داده است و کمیسیون بدون رییس اداره می شود. همچنین 
تکلیف نفراتی مانند حسن یزدانی، محمدرضا گرایی و ندا شهسواری که در هیچ یک 
از جلسات نبوده اند، نامشخص است. از طرفی تست دوپینگ حسین ساوه شمشکی 
هم مثبت اعلام شد که براساس آیین نامه دیگر نمی تواند  عضو کمیسیون باشد و 
جایگزینی هم برای او معرفی نشده است. همچنین برخی نفرات مانند عباسعلی، 
بوداغی و عابدینی ساکن ایران نیستند و اگر مسئله ای نیاز به پیگیری حضوری داشته 
باشد، چگونه قرار است این کار را انجام دهند؟ کمیسیون ورزشگاران از زمان برگزاری 
انتخابات و مشخص شدن ترکیب اعضا، فقط با حاشیه درگیر بوده و از ابتدای سال 
۱۴۰۱ نیز تنها یک جلسه برگزار کرده است. نکته مهم این است که هیچ وقت تمام 
اعضای کمیسیون به صورت حضوری در جلسات نبودند تا به طور جدی انتظارهای 
قشر ورزشکار را پیگیر کنند. در واقع در ۱۴ ماه گذشته بیشتر شاهد دودستگی و 

اختلاف در این کمیسیون بودیم تا به نتیجه رسیدن وعده ها!
وعده هایی که رها شدند

در زمان انتخابات کمیسیون، برخی از منتخب ها وعده های عجیب و غریبی مانند 
ساخت مسکن برای ورزشکاران را ارائه کردند! از این وعده های نه چندان عملی که 
بگذریم، حتی مواردی که در جلسات رسمی تصویب شده بود هم به هیچ جایی 

نرسید. آخرین جلسه کمیسیون ورزشکاران در دی ۱۴۰۰ برگزار شد و قرار بود بیمه 
افراد علاقه مند در  تا  ورزشکاران پیگیری شود. هم چنین کارگروهی تشکیل شود 
حوزه مدیریت ورزش از طریق این کارگروه بتوانند در دوره های کمیته ملی المپیک 
شرکت کنند و با ارائه برنامه ای به کمیته بین المللی المپیک، بودجه ای برای کمیسیون 

ورزشکاران اخذ شود.
همچنین قرار بود برای پیگیری امورات پیشکسوتان و ورزشکاران در صندوق حمایت 
از ورزشکاران و قهرمانان، نشستی با رییس صندوق برگزار شود. از دیگر وعده های 
این کمیسیون برگزاری نشست با وزیر ورزش بود که آن هم محقق نشد. اکنون این 
سوال وجود دارد که این کمیسیون در ۱۴ ماهی که از عمرش می گذرد، کدام مورد 
را به سرانجام رسانده است و چه گزارش عملکردی داشته است؟ از طرفی چرا باید 
ماه ها در تعطیلی به سر ببرد و اگر قرار باشد باز هم این تعطیلی ها یا اختلاف ها ادامه 

داشته باشد، این  کمیسیون چه منفعتی برای قشر ورزشکار دارد؟
در ادامه نگاهی به وضعیت جلسات برگزار شده توسط کمیسیون ورزشکاران از 

ابتدای تشکیل تاکنون داریم:
آبان ۱۴۰۰ برگزار شد و سجاد گنج زاده، حسن یزدانی،  انتخابات کمیسیون ۲۱ 
ذبیح الله پورشیب، احسان حدادی، بهداد سلیمی، امین بوداغی، شهربانو منصوریان، 
مجتبی عابدینی، زهرا نعمتی، فرزانه فصیحی، حمیده عباسعلی، مصطفی نودهی، 

محمدرضا گرایی، نجمه خدمتی و حسین ساوه شمشکی در انتخابات رای آوردند.
آیین  طبق  باقری معتمد  محمد  و  آقایی  ثریا  ندا شهسواری،  بیداریان،  محمد 
نامه، انتصاب شدند و هادی ساعی نیز با توجه به حضور در کمیسیون ورزشکاران 
شورای المپیک آسیا، عضو کمیسیون ورزشکاران شد. با توجه به حضور چهره های 
شاخص در این کمیسیون، تصور می شد که قرار است اتفاقات ویژه ای رخ دهد اما 
تاکنون حرکت خاصی مشاهده نشده است. پس از انتخابات، اولین جنجال در این 
کمیسیون را کشتی رقم رد و علیرضا دبیر رییس فدراسیون نسبت به اینکه هیچ 
کشتی گیری در بین نفرات انتصابی نبود، اعتراض کرد و اجازه نداد حسن یزدانی و 

محمدرضا گرایی هم در جلسات کمیسیون شرکت کنند.
۷ آذر ۱۴۰۰: جلسه معارفه و دعوا بر سر انتخاب رییس و نایب رییس

در جلسه اول کیسیون ورزشکاران، اعضا برای نخستین مرتبه دور یک میز کنار 

هم جمع شدند که ابتدا با متلک و کنایه از خجالت هم در آمدند و سپس بر سر 
انتخاب رییس و نایب رییس کمیسیون دعوا شد. پس از اینکه سجاد گنج زاده  و 
نجمه خدمتی به عنوان رییس  و نایب رییس انتخاب شدند، حدادی و منصوریان 
عنوان کردند که قرار  نبوده در این جلسه انتخابات انجام شود و نسبت به برگزاری 
انتخابات داخلی معترض شدند. در اولین نشست ندا شهسواری، حسن یزدانی و 

محمدرضا گرایی شرکت نکردند.
۱۴ آذر ۱۴۰۰: از غیبت ۹ عضو در دومین نشست تا نشست خبری مخالفان

دومین نشست کمیسیون ورزشکاران کمیته ملی المپیک نیز با غیبت ۹ نفر از اعضا 
برگزار شد. در آن نشست، نماینده کمیسیون در هیات اجرایی کمیته ملی المپیک و 

شش ورزشکار حاضر در مجمع کمیته ملی المپیک انتخاب شدند.
باقری معتمد، بهداد سلیمی، حسین ساوه شمشکی،   سجاد گنج زاده، محمد 
مصطفی نودهی، نجمه خدمتی، مجتبی عابدینی، محمد بیداریان، ثریا آقایی، 
زهرا نعمتی و حمیده عباسعلی در جلسه شرکت کردند و حسن یزدانی، ذبیح الله 
پورشیب، احسان حدادی، امین بوداغی، شهربانو منصوریان، هادی ساعی، فرزانه 

فصیحی، محمدرضا گرایی و  ندا شهسواری غیبت داشتند.  
پس از آن هم برخی نفراتی که کمیسیون ورزشکاران را تحریم کرده بودند، نشستی 
خبری در فدراسیون کشتی برگزار کردند و معتقد بودند که کارهای غیرقانونی انجام 
ساعی،  هادی  حدادی،  احسان  یزدانی،  حسن  خبری  نشست  این  در  می شود. 

محمدرضا گرایی و شهربانو منصوریان حضور داشتند.
۱۸ دی ۱۴۰۰: دو نفر از معترضان به کمیسیون برگشتند

در سومین جلسه کمیسیون ورزشکاران ورق کمی برگشت هادی ساعی و شهربانو 
منصوریان که قبل تر جزو معترضان بودند، در جلسه شرکت کردند. سومین جلسه 
هم غایبان زیادی داشت و احسان حدادی، فرزانه فصیحی، ندا شهسواری، حسن 
یزدانی، محمدرضا گرایی، حسین ساوه شمشکی، نجمه خدمتی، ذبیح پورشیب و 
محمد باقری معتمد حضور نداشتند. در این جلسه هم تنها چند مورد عنوان شد که 

قرار است پیگیری شود اما در حد همان وعده باقی ماند.
 کمیسیون ورزشکاران پیش از این سه جلسه برگزار کرد اما در هیچ جلسه ای 
تمام اعضا به طور کامل حضور نداشتند و مشخص نیست که اگر قرار بود اعضا در 

جلسات نباشند، پس چرا در زمان انتخابات، تلاش کردند رای بیاوند!
جنجال دوباره در آستانه انتخابات کمیته ملی المپیک

این کمیسیون از دی سال ۱۴۰۰ به حالت تعطیلی درآمد تا اینکه در تابستان ۱۴۰۱ و 
در آستانه انتخابات کمیته ملی المپیک، برای معرفی شش ورزشکار حاضر در مجمع 

انتخاباتی دوباره شاهد زبانه کشیدن اختلاف ها بودیم.
شش نماینده منتخب کمیسیون برای حضور در مجمع کمیته ملی المپیک در آذر 
۱۴۰۰ انتخاب شده بودند و آنها در مجمع عمومی و فوق العاده کمیته ملی المپیک 
در اسفند و خرداد شرکت کردند. قرار بود این شش نفر در مجمع انتخاباتی ششم 
شهریور هم حاضر شوند و حتی دعوت نامه هم از سوی کمیته ملی المپیک دریافت 
کرده بودند اما ناگهان تعدادی از اعضای کمیسیون با ارسال نامه ای به کمیته ملی 
المپیک اعلام کرده اند که می خواهند جلسه ای برگزار کنند و تغییراتی در اسامی 

داشته باشند که در نهایت پس از چند هفته کش مکش، اسامی تغییر نکرد.
با توجه به اینکه در سال کسب سهمیه المپیک و بازی های آسیایی هستیم، 
کمیسیون ورزشکاران باید فعال تر ظاهر شود و مهمتر از همه خروجی داشته باشد؛ 

در غیر این صورت ورزشکاران نسبت به این کمیسیون بی اعتمادتر می شوند.

کمیسیون ورزشکاران؛ قهرمانانی با وعده های پوشالی!


